
Komuniké ze zasedání výkonného výboru OFS Brno – venkov 

dne 7. 4. 2015 

 

 

Na začátku zasedání VV OFS vyjádřili všichni přítomní úctu k památce nedávno tragicky zesnulého 

rozhodčího OFS p. Josefa Války minutou ticha. 

 

Předseda STK  p. Ing. Petr Horák poděkoval p. Liboru Charvátovi za pravidelnou účast na zasedání 

STK a jeho pomoc při práci komise. 

Předseda ve stručnosti rozebral práci komise STK. 

 

Předseda HK  p. Antonín Kříž pověřil sekretáře OFS  p. Ing. Tomáše Bradáče kontrolou úhrad 

doplatků soutěžních záloh klubů do ½ předpisu. 

 

Předseda DK  p. Antonín Richtr konstatoval, že komise je plně připravena na začátek jarní části 

soutěžního ročníku 2014 - 2015. 

 

Předseda RK  p. Jaromír Řehořka zhodnotil provedenou poslední kontrolu hospodaření OFS Brno - 

venkov, která se konala dne 24. 3. 2015. Komise konstatovala, že hospodaření OFS je bez závad. 

 

Předseda KR  p. Ladislav Kundelius informoval, že rozhodčí Stanislav Lerch ukončil pro jarní část 

SR 2014 - 2015 na vlastní žádost činnost rozhodčího OFS. 

Předseda oznámil jména rozhodčích, kteří se dostavili na náhradní seminář rozhodčích OFS a 

současně i jména rozhodčích, kteří se dosud nedostavili a není tak jasné jejich další působení v roli 

rozhodčích na OFS Brno - venkov. 

Komise plánuje v měsíci květnu 2015 školení mladých rozhodčích (VPR). 

 

Předseda KM  p. Petr Soustružník informoval o další plánované akci „létajících trenérů“. Komise 

navrhuje uspořádat další seminář trenérů přípravek a mladších žáků v měsíci dubnu, květnu i červnu 

2015.  

 

VV projednával doručené žádosti klubů Střelice a Dolní Kounice o zařazení do akce „Zelený 

trávník 2015“.  

VV OFS odsouhlasil jako kandidáta za OFS Brno - venkov klub SK Dolní Kounice. Žádost bude 

předána na JmKFS k dalšímu projednání.  

 

VV neschválil doporučení KM FAČR a KM JmKFS o nezveřejňování výsledků mladších přípravek 

a tabulek u starší přípravky. VV ponechává způsob zveřejňování výsledků a tabulek beze změny. 

 

 

 


